
 
 
 
 
La Junta Directiva de la Confraria de la Puríssima Sang de Nostre Senyor Jesucrist 
de Sagunt, front a les fake news que estan difonent-se per les xarxes socials vol 
expressar el seu malestar davant aquests fets. 
 
La Junta Directiva, seguint el projecte heretat de remodelació de la llum de l’ermita 
i, a més a més, tenint en compte que totes les intervencions realitzades en els 
últims trenta anys d’adequació i restauració tenen un criteri estilístic de base, 
aprofitant la inversió de l’Ajuntament per seguir els plans de dinamització del 
turisme en la nostra ciutat, es retiraren els plafons elèctrics, d’estil neogòtic, 
afegits a les pilastres que emmarquen els arcs formers de les capelles laterals i la 
làmpada de ferro, d’estil medieval que penjava de la cúpula del creuer; també es 
va retirar tots els elements de la megafonia anterior, entre ells els altaveus que, a 
diferència de tots elements eliminats retirats, si tindran un segon ús en la parròquia 
de Santa Maria. 
 
El president en el punt de l’ordre del dia anomenat informe de presidència de la 
Junta General ordinària del passat dia 17 de març, agraí la funció que ha fet aquest 
objecte durant aquests cinquanta anys. També s’informà que aquesta làmpada, 
amb els plafons citats estan custodiats en una dependència privada ja que les 
mesures de la mateixa impedeix que estiga en la pròpia ermita. Des d’eixe moment, 
la Junta General queda assabentada de la intervenció i, per tant, els confrares 
assistents i així apareixerà en l’acta de la mateixa. 
 
Aquesta Junta Directiva entén l’estima i vinculació que les majoralies tenen cap als 
regals que en el seu any de la Festa van regalar, doncs són fruit de molt de treball i 
també d’una necessitat i una època determinada. Tanmateix, la confraria ha de 
disposar d’ells amb responsabilitat i coherència per tal d’acréixer el seu valor 
patrimonial i cultural, doncs l’ermita està reconeguda com a col·lecció 
museogràfica per la Generalitat Valenciana el 13 de març de 1995, raó per la qual 
manté per a les seues intervencions criteris estilístics i tècnics.  
 
La Junta Directiva estima que les notícies protagonistes d’aquests dies siguen 
aquelles que tenen a veure amb el moment del l’any més important d’aquesta 
confraria i de la nostra ciutat, que són les que fan menció a la celebració de la 
Festa, de les seues celebracions i a la majoralia de l’any que tant ha treballat per a 
que Sagunt puga gaudir-la. 
 
 


